
Op zaterdag 3 september 2022 nodigen we iedereen 
van harte uit op ‘Bella Flandria’. We stoppen onze 
Vlaamse Kermis dit jaar in een Italiaans jasje. 

• op zaterdag 3 september

• vanaf 17 uur 

• in het Dorpshuis (Jonkershove)

Het mag weer!

Beste inwoner van groot-Houthulst

We mogen weer voluit met z’n allen 
samenkomen en samenzijn. Het lijkt 
er soms wel eens op dat we na twee 
jaren van coronabeperkingen heel snel 
‘onze schade’ aan het inhalen zijn. Waar 
de voorbije twee jaar onze agenda’s al 
te vaak te leeg bleven, hollen heel wat 
mensen (opnieuw) van de ene feestelijke 
activiteit naar een volgend feestje. 

Wat doet het deugd om weer zorgeloos 
te mogen samenkomen!

In onze eigen gemeente krijgen we 
daartoe ook volop de kans. Het vereni-
gingsleven bloeit weer helemaal open. 
Graag wil ik daarom alle vrijwilligers die 
zich in onze gemeente belangeloos in-
zetten voor anderen van harte bedanken. 
Dankzij hun dagelijkse inzet is het hier 
aangenaam wonen. 

De vele verenigingen in onze gemeente 
zijn de zuurstof binnen onze gemeen-
schap. Samen met al die verenigingen 
blijft N-VA Houthulst ijveren voor een 
beter en een warmer Houthulst. 

Na twee coronajaren maakt ook onze 
eigen Vlaamse kermis een doorstart. 
Begin september nodigen we alle 
inwoners van Houthulst uit op onze 
‘Bella Flandria’. Wij hopen om jou en je 
vrienden daar ook te zien.  

Met vriendelijke én Vlaamse groet

Filip Vanhevel
Fractievoorzitter
N-VA Houthulst

Geniet van de zomer!

Vlaamse Kermis 
‘Bella Flandria’

Kaarten zijn verkrijgbaar bij de lokale bestuursleden of via 
houthulst@n-va.be.

Iedereen 
van harte 
welkom!
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Benieuwd naar het nieuwe bestuur van N-VA Houthulst?
In maart kozen de leden van onze lokale afdeling een nieuw bestuur. Om de drie jaar krijgt de lokale afdeling op die manier 
een nieuwe drive en komen er nieuwe mensen bij aan het roer van onze afdeling.

Tanja Greitsch is de komende drie jaar onze voorzitster. 

•  Petra Seys-Callens is verkozen als secretaris. 
•  Elien Clauw is onze penningmeester. 
•  De overige bestuursleden zijn Karien Vanthuyne, Louis Vanhoudt, Johan Geldof en Joachim Sabbe. 
•  Julie Descheppere, Nick Geers, Kristof Vande Moortel en Filip Vanhevel zijn als gemeenteraadslid 

ook (automatisch) lid van dit bestuur. 

We wensen onze voorzitster en haar team alle 
succes toe de komende jaren! Heb je een vraag of 
een tip voor onze bestuursleden of gemeenteraads-
leden? Spreek hen aan of stuur ons een mail op 
houthulst@n-va.be. We nemen contact met je op en 
samen gaan we voor een oplossing.

Voel ook jij het af en toe eens (politiek) kriebelen? 
Geef ons dan eens een seintje via houthulst@n-va.be! 

N-VA Houthulst is altijd op zoek naar mensen met goede of 
leuke ideeën om het leven voor de inwoners van onze gemeente 
aangenamer en mooier te maken. Blijf niet aan de zijkant staan, 

maar kom bij de N-VA. Je bent alvast van harte welkom!

N-VA Houthulst bedankt Karien 
van harte voor haar jarenlange 
inzet als gemeenteraadslid.
Nick Geers volgt Karien op als 
gemeenteraadslid.

Wist je dat … 
… de gemeente de oude Renault-garage Hindryckx op de grens van 
Houthulst en Klerken kocht voor om en bij de 800.000 euro? 

Op vraag van de N-VA-fractie moest de bevoegde schepen op de 
gemeenteraad dan ook nog eens toegeven dat het verwijderen van de 
vele asbestplaten zowat 200.000 euro gaat kosten. En jawel, die kosten zijn 
ten laste van de koper: de gemeente en dus ook u, de belastingbetaler.

Bedankt, Karien!
Na negen jaar oprecht engagement binnen de N-VA besloot Karien Vanthuyne onlangs om in de gemeenteraad de fakkel door te 
geven aan Nick Geers.

Karien was er bij van in het prille begin van N-VA Houthulst in 2012. Ze raakte meteen verkozen in de gemeenteraad en ook na de 
verkiezingen in 2018 bleef ze in de gemeenteraad zetelen. Tussendoor behaalde ze, net zoals de hele N-VA, een schitterend resultaat 
bij de nationale verkiezingen in mei 2014. Karien blijft zich wel nog inzetten in ons lokaal bestuur van de N-VA. Karien, bedankt 
voor jouw tomeloze inzet als gemeenteraadslid! Nick Geers – ook al zo’n sterke kandidaat – zetelt daardoor opnieuw in de gemeente-
raad. Nick, welkom terug en alle succes gewenst!
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Onze gemeenteraadsleden zijn actief en doen heel wat voorstellen. Hieronder lees je meer over enkele agendapunten die de 
N-VA-fractie op de gemeenteraad agendeerde. 

    EINDELIJK EEN BUITENSPEELDAG

Al meerdere jaren drong N-VA-gemeenteraadslid 
Julie Descheppere erop aan om (opnieuw) een 
Buitenspeeldag te organiseren in Houthulst. De 
bevoegde schepen vond dat niet nodig en bleef 
doof voor onze vraag. Groot was dan ook onze 
verbazing toen de gemeente plots toch 
een Buitenspeeldag organiseerde. Het 
was die dag stralend weer en het werd 
een schot in de roos. Een bewijs dat het 
vele aandringen van Julie uiteindelijk 
toch resultaat had.

3. VERNIEUWDE DOORTOCHT JONKERSHOVE

Onlangs werd de vernieuwde doortocht in Jonkershove voor-
gesteld. Al tien jaar vraagt de N-VA om de dwarsstroken in 
kasseistenen weg te halen. We zijn dus blij dat de gemeente dat  
ook eindelijk zal doen. 

Toch heeft de N-VA nog heel wat vragen bij de vernieuwing van 
de doortocht:

•  De bevoegde schepen beweert dat er inspraak was van de 
bewoners en de handelaars. Maar toen N-VA-gemeenteraadslid 
Nick Geers hem vroeg naar de verslagen van die vergaderingen, 
moest de schepen toegeven dat er geen verslag was en dat hij 
niet kon zeggen wanneer de vergaderingen hadden plaatsge-
vonden.

•  De bevoegde schepen wilde koste wat kost de kasseien op het 
kruispunt aan de kerk behouden. Na hevig protest van de 
N-VA en de omwonenden, besloot men om de kasseien toch 
weg te halen.

•  Het grootste probleem van de doortocht, namelijk het kruisen 
van het verkeer, blijft onopgelost. Op het ontwerp van het 
studiebureau (zie tekening hierboven) staan de geparkeerde 
voertuigen zelfs niet op de tekening! Dan is het natuurlijk 
makkelijk om te kruisen. N-VA-gemeenteraadslid Kristof Vande 
Moortel haalde aan dat het nooit de bedoeling kan zijn dat het 
doorgaande verkeer voortdurend moet stoppen en starten in 
een dorp. Dat zorgt voor onnodige en gevaarlijke bewegingen 
in het verkeer én voor heel wat luchtvervuiling. Maar volgens de 
bevoegde schepen is er in Jonkershove helemaal geen probleem 
voor de auto’s om te kruisen. Tja, als je het probleem blijft ont-
kennen, dan is er plots geen probleem meer zeker? 

WAT STELT DE N-VA-FRACTIE DAN WEL VOOR?

• Zorg voor een smallere betonnen goot in de straat.
•  Vervang het fi etspad op het smalste stuk in Jonkershove-Centrum door een fi etssuggestiestrook zodat er weer 

voldoende plaats is voor auto’s om te kruisen. 
• Zorg voor meer groen in de straat, zodat ze ook een meerwaarde krijgt voor de inwoners van Jonkershove.

2. RALLY’S OP DE BOSKANT

De N-VA is voorstander van de rallysport. Maar al vele jaren vragen wij ons af 
waarom de vele rally’s in onze gemeente telkens op de Boskant moeten plaatsvin-
den. Voor de bewoners van de Boskant betekent dat telkens dat ze meerdere 
dagen gedurende een volledige dag niet op de openbare weg mogen komen. 
Daarenboven vliegen rally-liefhebbers de dagen voordien vaak tegen onverant-
woorde snelheden over het parcours. 

N-VA-gemeenteraadslid 
Tanja Greitsch woont zelf 
op de Boskant en blijft erop 
aandringen om de rally’s ook 
eens op andere plaatsen in 
groot-Houthulst te organi-
seren. Daardoor vraagt de 
gemeente – net zoals veel 
andere gemeenten – nu wel 
een bepaald bedrag aan de 
organisatoren om rally’s 
op het grondgebied van 
Houthulst te organiseren.

Nieuws uit de gemeenteraad
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Anneleen Van Bossuyt
Kamerlid

Mathias Diependaele
Vlaams minister van Financiën 
en Begroting

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


